
Protokół nr 3.2011 
ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Górzyca: 

odbytego w dniu 21 lutego 2011 r. o godz. 1500 
w  sali narad Centrum Spotkań Polsko-Niemieckich  w Górzycy  

ul. Polna 8/1. 
 

1) Komisji Rewizyjnej; 
2) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej; 
3) Komisji Sfery Socjalnej. 
 
W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 
Krzysztof Bańka udział wzięli członkowie poszczególnych Komisji zgodnie z 
listami obecności, stanowiącymi załącznik do niniejszego protokołu, oraz 
zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka o godzinie 1500 otworzył 
posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył iż 
zgodnie z listami obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych 
Rady Gminy Górzyca (nieobecny radny Franciszek Kamiński). 
 
Przewodniczący Rady spytał czy radni wnoszą inne propozycje do porządku 
posiedzenia. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  przedstawił  porządek posiedzenia. 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad 
sołeckich w Gminie Górzyca. 

2. Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości oraz opróżniania  zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych. 

3. Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Górzyca z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2011 rok. 

4. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Stowarzyszenia 
Gmin „Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2010. 

5. Sprawozdanie finansowe z wykorzystania dotacji na działalność Klubu 
Sportowego ODRA  Górzyca w roku 2010. 

6. Wolne wnioski i informacje. 
 

 



Realizacja porządku wspólnego posiedzenia Komisji: 
 
Ad. 1 
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w 
Gminie Górzyca. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.              
W uzasadnieniu poinformował, że W związku z upływającą kadencją Rady 
Gminy zarządza się wybory sołtysów i rad sołeckich. Jednostką pomocniczą 
gminy jest sołectwo. Organami sołectwa są: zebranie wiejskie  i sołtys. 
Działalność sołtysa wspomaga rada sołecka. Zebranie wiejskie jest  organem 
uchwałodawczym, a sołtys – organem wykonawczym sołectwa. Zgodnie z § 12 
Statutu Jednostki Pomocniczej wybór na nową kadencję odbywa się na zebraniu 
wiejskim mieszkańców zwołanym nie później jak 6 miesięcy po wyborach do 
rad gmin. Wybory do rad gmin odbyły się 21 listopada 2010 r. w związku               
z czym ostateczny termin przeprowadzenia wyborów sołeckich upływa dnia         
20 maja 2011 r. Ponieważ wybierane będą organy w 7 sołectwach, zachodzi 
konieczność zarządzenia przeprowadzenia wyborów, dlatego przedkłada się 
projekt uchwały o powyższej treści. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Brak dyskusji. 

 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy omawiany projekt 
uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie 
Górzyca  poddał pod opinię komisji sfery socjalnej. 
 
W wyniku głosowania jawnego komisja sfery socjalnej wynikiem 5 głosy „za”. 
 
Ad. 2 
Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 
opróżniania  zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinsp. ds. ochrony środowiska        
i gosp. wodnej Anna Kwiek. Uzasadnienie do uchwały Nr VI.32.2011 Rady 
Gminy Górzyca z dnia 24 lutego 2011 r. Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 13 
września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2005 r. 
Nr 236, poz. 2008 z późniejszymi zmianami) przedsiębiorca zamierzający 
wykonywać usługi wywozu nieczystości stałych i ciekłych powinien uzyskać 
zezwolenie Wójta Gminy. Dotychczas warunki jakie powinni spełniać 
przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania 

 



odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, określał Wójt Gminy 
zarządzeniem. Stosowne zarządzenie Nr 164/06 było wydane przez Wójta 
Gminy Górzyca dnia 27 listopada 2006 r. Nowelizacja ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach wprowadzona w art. 39 ustawy z dnia 23 
stycznia 2009 r. o zmianie niektórych ustaw w związku ze zmianami 
w organizacji i podziale zadań administracji publicznej w województwie (Dz. U. 
z 2009 r. Nr 92, poz. 753 z późniejszymi zmianami), przenosi kompetencje 
dotyczące określania powyższych warunków na radę gminy. Przepis ten wszedł 
w życie w dniu 1 sierpnia 2009 r.  
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
- Radny Krzysztof Urbański – czy w § 5 ust. 1 można zastosować pełny zapis, 
który określi częstotliwość opróżniania pojemników i zbiorników 
bezodpływowych oraz stosować zapisy np.  odpadów stałych? 
Pani Anna Kwiek odpowiedziała, że te kwestie reguluje Regulamin utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Górzyca i nie możemy powtarzać 
zapisów, które obowiązują w kolejnych uchwałach. 
 
- Radny Krzysztof Urbański – w odniesieniu do zapisów w § 5 pkt 4 lit. „c” i 
„e” spytał jaki przedsiębiorca może wykonywać zadania określone w tych 
punktach? 
Pani Anna Kwiek odpowiedziała, że Związek Międzygminny CZG-12 te 
zadania i przekazuje takie informacje na bieżąco. 
 
- Radny Krzysztof Urbański – w Pamięcinie usługi z zakresu odbierania 
odpadów komunalnych od osób prywatnych wykonuje MZK z Kostrzyna nad 
Odrą, który odpady te składuje na wysypisku k/ Witnicy. Nie prowadzona jest 
tam żadna segregacja i recykling. 
Wójt Gminy odpowiedział, że MZK składuje swoje odpady w Długoszynie, 
gdzie prowadzona jest segregacja odpadów i recykling. Te usługi głównie 
świadczy CZG-12, który posiada przygotowaną profesjonalne bazę. 
 
- Radna Janina Bryl spytała z jaką częstotliwością CZG-12 odbiera odpady 
selektywne? 
Pani Anna Kwiek odpowiedziała, że CZG-12 odbiera odpady selektywne  raz w 
miesiącu w specjalnych workach, które przezywane są zainteresowanym.  
Wójt uzupełnił, że odpady o dużych gabarytach MZK odbiera po uzgodnieniu za 
dodatkową odpłatnością natomiast Veolia (wcześniej Altvater Sulo Polska) te 
odpady odbiera w ramach umowy w wyznaczonych terminach.  
 

 



- Radna Anna Wasilewska – co będzie jeżeli przedsiębiorca nie wywiąże się z 
obowiązków jakie zawarte są w projekcie uchwały w § 5 pkt 4?  
Pani Anna Kwiek odpowiedziała, że konsekwencją może być cofnięcie koncesji 
na prowadzenie tej działalności. 
Wójt Gminy uzupełnił, że każdy przedsiębiorca ma obowiązek poinformowania 
o ilości zawartych i rozwiązanych z nim umów, natomiast nie mamy wpływu na 
warunki umowy. Prowadzona jest systematyczna kontrola zrzutów ścieków w 
wyznaczonych punktach. Bezpośrednią kontrolę tych działań prowadzi Zakład 
Gospodarki Komunalnej. Nie jesteśmy w stanie ustalić czy przedsiębiorca nie 
dokonuje zrzutu ścieków w miejscach niedozwolonych.  
 
- Radny Artur Koncik spytał, jeżeli posiadam odpowiedni sprzęt czy mogę sam 
oczyszczać swoje szambo? 
Wójt odpowiedział, że nie. Takie czynności może wykonywać 
przedsiębiorca/osoba posiadająca stosowne pozwolenie na wykonywanie tej 
czynności. 
 
- Radna Janina Bryl – co robić jeżeli zauważymy gromadzenie śmieci (dzikie 
wysypiska śmieci) w miejscach niedozwolonych? 
Pani Anna Kwiek odpowiedziała, że o takich zdarzeniach należy powiadomić 
Urząd Gminy. 
 
- Radny Krzysztof Krupa spytał kiedy przewidziana jest kontrola zawartych 
umów w Górzycy? 
Pani Anna Kwiek odpowiedziała, kontrola będzie przeprowadzona zaraz po 
zakończeniu kontroli w innych miejscowościach Gminy Górzyca. 
 
- Radna Anna Wasilewska zwróciła uwagę na sprzątanie dróg na 
poszczególnych odcinkach, widoczne są pozostawione worki ze śmieciami. 
Jednak,  radna stwierdziła że są pozostawione miejsca nie sprzątnięte? 
Wójt odpowiedział, że za porządek odpowiada właściciel drogi,  posesji. 
 
Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy omawiany 
projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 
opróżniania  zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych  
poddał pod opinię komisji rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej. 
 
W wyniku głosowania jawnego komisja komisji rozwoju gospodarczego i 
gospodarki komunalnej wynikiem 5 głosów „za”. 
 
 

 



Ad. 3 
Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Górzyca z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2011 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Ewa Piechota Główny specjalista ds. 
Ew. działalności gospodarczej, spraw społecznych i ochrony danych 
osobowych. Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie (tekst jednolity Dz. U. z 2010r, Nr 234, poz. 1536) 
w  art. 5a ust. 1  nakłada na organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego obowiązek  uchwalenia, po konsultacjach, z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy, 
Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz zrównanymi z nimi 
podmiotami. 
Jednocześnie ustawodawca określił obligatoryjną treść Programu Współpracy, 
który musi zawierać: 

1) cel główny i cele szczegółowe programu; 
2) zasady współpracy; 
3) zakres przedmiotowy; 
4) formy współpracy; 
5) priorytetowe zadania publiczne; 
6) okres realizacji programu; 
7) sposób realizacji programu; 
8) wysokość środków przeznaczonych na realizację programu; 
9) sposób oceny realizacji programu; 
10) informację o sposobie tworzenia programu oraz o przebiegu konsultacji; 
11) tryb powoływania i zasady działania komisji konkursowych do 

opiniowania ofert w otwartych konkursach ofert. 
Głównym celem Programu Współpracy Gminy Górzyca z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, jest rozwój lokalny 
realizowany poprzez budowę i umacnianie partnerstwa pomiędzy gminnym 
samorządem a organizacjami pozarządowymi oraz aktywizacja społeczności 
lokalnej we współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
- Radna Stanisława Urban spytała w jakiej wysokości było dofinansowanie w 
latach ubiegłych w ramach Programu współpracy Gminy Górzyca z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego? 
Pani Ewa Piechota odpowiedziała, że w roku 2010 dofinansowanie było w wys. 
80 tys. zł natomiast w roku 2009 w wys. 95 tys. zł. 

 



- Radny Rafał Baran czy poza Klubem Sportowym ODRA Górzyca jakiś inny 
podmiot ubiegał się uzyskanie dofinansowania? 
Pani Ewa Piechota odpowiedziała, że tylko KS ODRA korzystał z tej formy 
wsparcia, inne organizacje nie występowały. 
 
- Radny Rafał Baran spytał jakie na terenie Gminy Górzyca działają organizacje 
pożytku publicznego? 
Wójt odpowiedział, że organizacje pożytku publicznego działające na terenie 
gminy to: Polsko-Niemieckie Stowarzyszenie HUMANITAS, Fundacja Zielonej 
Doliny Odry i Warty, Kluby Sportowe ODRA i Walka Czarnów oraz Klub 
Tenisowy SMECZ. 
 
- Radny Rafał Baran spytał do kiedy można składa wnioski? 
Pani Ewa Piechota odpowiedziała, że 21 dni liczone od podjęcia uchwały w tej 
sprawie. 
 
Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy omawiany 
projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Górzyca z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2011 rok  poddał pod opinię komisji rozwoju 
gospodarczego i gospodarki komunalnej. 
 
W wyniku głosowania jawnego komisji rozwoju gospodarczego i gospodarki 
komunalnej wynikiem 5 głosów „za” projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
Ad. 4 
Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Stowarzyszenia Gmin 
„Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2010. 
 
Informację przedstawiła i omówiła Ewa Piechota Główny specjalista ds. Ew. 
działalności gospodarczej, spraw społecznych i ochrony danych osobowych. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 
 
- Radna Stanisława Urban spytała jakie w bieżącym roku są opracowane 
projekty? 
Wójt odpowiedział, że imprezy jak „Majówka”, kolarstwo szosowe, „Festiwal 
aniołów” i „Turniej wsi” będą realizowane w ramach projektów. 
 
- Radna Anna Wasilewska spytała czy były opracowane wnioski/projekty, które 
Eurogion nie zakwalifikował do dofinansowania? 
Wójt odpowiedział, że nie.  

 



Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy omawianą 
Informację w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Stowarzyszenia Gmin 
„Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2010 poddał pod opinię komisji 
rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej. 
 
W wyniku głosowania jawnego komisji rozwoju gospodarczego i gospodarki 
komunalnej wynikiem 5 głosów „za” informacja została zaopiniowana 
pozytywnie. 
 
Godz. 1545   Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w posiedzeniu. 
Godz. 1555 wznowienie posiedzenia. 
 
Ad. 5 
Sprawozdanie finansowe z wykorzystania dotacji na działalność Klubu 
Sportowego ODRA  Górzyca w roku 2010. 
 
Sprawozdanie  przedstawił i omówił Prezes Klubu Sportowego ODRA 
Górzyca Grzegorz Dereń. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 
 
- Radny Artur Koncik spytał dlaczego Klub Sportowy jest obciążany za 
korzystanie z pomieszczeń i urządzeń GOK? 
Wójt odpowiedział, że GOK jest instytucją kultury, która m.in. utrzymuje się ze 
środków wypracowanych przez siebie i ponosi koszta związane z ich 
utrzymaniem. Opłata jest ustalona ryczałtowo i po negocjacjach na pewno jest 
korzystna dla Klubu Sportowego. Klub Sportowy jest stowarzyszeniem                
i również musi ponosić koszta związane działalnością.  
Pan Grzegorz Dereń dla przykładu poinformował, że ryczałt wynosi 500 zł za 
miesiąc korzystania z urządzeń i pomieszczeń GOK w Górzycy, natomiast za 
korzystanie z boiska sportowego w Słubicach koszt wynosi 600 zł za mecz. 
 
- Radny Artur Koncik spytał jakie inne koszta ponosi Klub Sportowy? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że wszystkie koszta ponoszone przez KS są 
wyszczególnione bardzo szczegółowo w sprawozdaniu. 
 
- Radny Artur Koncik spytał z jakiego transportu KS korzysta przy wyjazdach 
poza teren Gminy Górzyca? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że korzystamy z różnych form transportu: są 
to prywatne pojazdy zawodników, czasami Bus ZGK, gimbus Urzędu Gminy. C 
Również jesteśmy zmuszeni korzystać z wynajmu transportu i robimy to rzadko 
ponieważ jest dość drogi. 
- Radny Paweł Raźny spytał co stanowi ekwiwalent dla zawodników i trenera? 

 



Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że jest kwota  wypłacana trenerowi za tzw. 
licencję, pozostałe to gratyfikacje dla zawodników. Zarząd Klubu Sportowego 
wyodrębnia środki i ustala wypłaty dla zawodników wyróżniających się. 
 
- Radny Paweł Raźny spytał ilu jest zawodników z terenu Gminy Górzyca? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że aktualnie jest siedmiu zawodników. 
 
- Radny Ryszard Dębiński spytał kto jest obecnie trenerem i jak często są 
weryfikowane boiska i jaki to jest koszt? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że trenerem jest Pan Sebastian Puchalski, 
boiska są weryfikowane co 6 miesięcy i jest to koszt ok. 450 zł. 
 
- Radny Krzysztof Urbański spytał dlaczego obserwuje się dość częste 
odchodzenie zawodników do innych klubów? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że zawodnicy przeważnie odchodzili za 
trenerem. Ponieważ dość często następowały zmiany trenerów również 
obserwowano zmiany wśród zawodników. 
 
- Radny Krzysztof Urbański – czy to znaczy, że trenerzy przychodzą ze swoimi 
zawodnikami. Stwierdził, że może lepsze efekty osiągnęlibyśmy skupiając się 
na młodzikach z terenu gminy. Na razie inwestujemy w zawodników z innych 
gmin, którzy w każdym momencie mogą nas opuścić – może to błąd? 
Wójt odpowiedział, że tak jest wszędzie. Często zawodnicy wybierają sobie 
klub i tam lepiej grają. Chcą kontynuować grę ze swoim trenerem, którego 
dobrze znają i mogą się lepiej rozwijać. Tak się dzieje również w innych 
klubach. 
 
- Radna Anna Wasilewska spytała skąd pochodzą środki własne KS (32 000 zł)? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że są to środki pozyskane od sponsorów, 
które klub pozyskał. Są to dobrowolne wpłaty firm, osób fizycznych jak również 
dotacja Stowarzyszenia HUMANITAS. 
 
- Radny Artur Koncik spytał dlaczego w roku 2009 KS ODRA nie przeszedł do 
IV ligi? 
Wójt odpowiedział, że nie było nas stać na przejście do IV ligi i to jest główny 
powód.  Wójt wyraził uznanie za zaangażowanie społeczników w działalności 
KS i stwierdził, że poziom gry jest w jego ocenie bardzo dobry. Jeszcze raz 
podkreślił, że nie stać nas na IV ligę, która pochłania dużo większe środki 
finansowe obligatoryjnie, jakie musi ponosić Klub. 
 
- Radny Paweł Raźny – dofinansujemy zawodników z innych gmin, którzy się 
rozwijają w naszym klubie i następnie przechodzą do innych, może zasadnym 
byłoby zainwestowanie w młodych z terenu gminy? 

 



Wójt stwierdził, że wśród młodzieży brak jest zainteresowania i zaangażowania. 
Brak współpracy ze strony rodziców również osłabia zacięcie młodzieży. 
Wójt dodał, że na pewno granie za darmo osłabia dodatkowo zacięcie i ambicje. 
 
- Radny Krzysztof Urbański spytał czy grupa ze Stańska ma szansę na 
połączenie się z Górzycą?  
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że jest to B klasa i jeżeli nie będzie 
pieniędzy to nastąpić ich likwidacja. Odbiegają poziomem gry od Górzycy. 
Radny Krzysztof Krupa dodał, że grają amatorsko i dobrze byłoby nie 
likwidować tego zespołu. 
 
- Radna Anna Wasilewska spytała czy KS ODRA ma zadłużenie? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że jest niewielkie zadłużenie 9-10 tys. zł., 
które sukcesywnie zostanie spłacone z pozyskanych środków.  
Radna spytała, gdzie szukane będą oszczędności i czy został ukarany za 
dopuszczenie do takiej sytuacji? 
Pan Grzegorz Dereń odpowiedział, że zadłużenie spowodowane było 
wycofaniem się pewnych sponsorów, którzy dość aktywnie wspierali 
działalność klubu. Ówczesny Prezes KS Pan Podhajecki wycofał się 
prowadzenie klubu. 
Wójt dodał, że musimy skupić się na bieżących sprawach KS. Jego zdaniem 
obecna sytuacja jest dobra. Wycofanie się sponsorów i zamiary wejścia do IV 
ligi spowodowały duże zadłużenie. Sytuacja na dzień dzisiejszy jest opanowana. 
Dodał, że sam pełnił funkcję Prezesa KS ODRA i jest to bardzo poważne 
zadanie i nie proste jak się może wydawać patrząc z zewnątrz. 
 
- Radny Krzysztof Urbański – kwota dofinansowania wynosi ok. 80 tys. zł jeżeli 
pojawi się kolejna organizacja pożytku publicznego to ta wysokość się 
zmniejszy i co będzie z KS ODRA? 
Prezes KS Grzegorz Dereń odpowiedział, że Zarząd KS będzie musiał 
opracować strategię dalszej działalności. Na pewno będziemy starali się 
pozyskać dodatkowe wsparcie sponsorów i będziemy szukali innych rozwiązań. 
  
W wyniku głosowania jawnego komisji sfery socjalne wynikiem 4 głosów „za”  
przy 1 głosie „wstrzymującym się” sprawozdanie zostało zaopiniowane 
pozytywnie. 
 
Ad. 6 
Wolne wnioski i informacje.  
 
- Dyrektor Zespołu Szkół w Górzycy Ewa Thiemann przedłożyła w formie 
pisemnej odpowiedź na wniosek radnego Krzysztofa Krupę, zgłoszony podczas 
wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Górzyca w dniu 11 lutego 

 



2011 r. dotyczący przedstawienia informacji o liczbie nadgodzin nauczycieli w 
Zespole Szkół w Górzycy za miesiąc grudzień 2010 i styczeń 2011. /pisemna 
odpowiedź stanowi załącznik do protokołu 
 Dyrektor Zespołu Szkół bardzo szczegółowo omówiła zagadnienia dotyczące 
liczby nadgodzin oraz z czego one wynikają. 
Radny Krzysztof Krupa przyjął odpowiedź. 
 
- Radny Krzysztof Urbański złożył wniosek, aby protokoły z posiedzeń Komisji 
Stałych Rady Gminy były zamieszczane w BIP. Będą one odzwierciedlały 
faktyczne zaangażowanie radnych oraz przedstawią dokładną analizę 
omawianych tematów z sesji. 
 
- Radny Ireneusz Grzesiak zgłosił prośbę do radnych, aby radni wsparli 
finansowo zakup wózka inwalidzkiego dla mieszkańca Górzycy Pana Semenec, 
który od kilku lat jest chorym z porażeniem, nie może się samodzielnie 
poruszać, wymaga opieki osoby drugiej  i dobry wózek bardzo byłby pomocny 
przy jego pielęgnacji. Rodzina od dłuższego czasu ubiega się pozyskanie sprzętu 
w ramach Funduszu PFRON i konieczna jest dopłata kwoty 5 700 zł. Radny 
zaproponował, aby dobrowolną wpłatą radni dołożyli się do zakupu wózka. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby tę kwestię i szczegóły omówić po 
zakończeniu posiedzenia komisji. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść wniosku złożonego przez radną 
Małgorzatę Mazur dotyczącego złego stanu drogi przy wiadukcie kolejowym w 
Górzycy, gdzie znajdują się duże dziury w nawierzchni drogi i gromadząca się 
w tym miejscu woda. 
Wójt Gminy w odpowiedzi na ten wniosek poinformował, że wystosowany 
został już wniosek do zarządcy drogi Zarządu Dróg Powiatowych w Słubicach o 
naprawę nawierzchni. 
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia oraz brak dalszej dyskusji 
Przewodniczący Rady Gminy zakończył wspólne posiedzenie Komisji Stałych 
Rady Gminy. Godz. 1745 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Krzysztof Bańka 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 
 
 
 

 


